
Gävle Bridgeklubb  

Protokoll från styrelsemöte 2020-07-151. Mötets öppnande 

Närvarande 

Ingegerd Eriksson, Elisabeth Ullström, Stig Jansson, Inez Lagerström, Lena Moberg och Leif 
Skåtar. Yvonne Ström och Annika Bengtzon frånvarande p g a sjukdom.  

1. Mötets öppnande 

Ordföranden öppnade mötet. 

2. När öppna för spel 

Det diskuterades om, och i så fall när, en eventuell omstart kan ske. Det beslutades att göra ett 
försök torsdagen den 20/8 kl 13.00. Spelet kommer då att ske i enlighet med bridgeförbundets 
rekommendationer vad gäller hantering av risken för smittspridning av coronaviruset. Bland 
annat är speciella skydd i form av 12 st kryss i plexiglas anskaffade för placering på varje 
spelbord. Föranmälan måste ske per mail eller dator, eftersom antal spelare är begränsat. 
Tanken är att spela måndagkvällar (Gävleligan) och torsdagar på eftermiddagen under hösten. 

3. Gävleligan till hösten 

Fortfarande gäller begränsningen 50 personer vid en sammankomst. Detta gör att Gävleligan 
inte kan samla alla lag på en spelkväll. I stället kan man genom att spela varje vecka med 
halva antalet lag ändå genomföra ligan. Det blir i så fall två divisioner med rak lottning. 
Beräknad spelstart måndag 7/9.  

4. Mail från Rolf och Stefan 

I ett mail från Rolf Scherdin föreslår han att klubben kan spela på BBO, alltså på nätet. 
Lämpligaste spelform är lagspel, men även parspel kan gå. Stefan Westlund håller med om att 
det kan vara en möjlighet. På så sätt kan klubben få en del intäkter. Vi undersöker vidare. 

5. Brickläggning 

För att minska smittorisken är det lämpligt att spela barometerturneringar vid parspel. Detta 
för att begränsa hanteringen av varje kortlek. Brickläggning vid lagspel får vi återkomma till 
när vi vet hur många lag som kommer till spel. 

6. Övriga frågor 

En uppfräschning av golvet i spellokalen behövs och kryssen av plexiglas behöver monteras 
inför spelet den 20/8. Detta beslutades ske den 13/8 kl 10.00.  

7. Mötets avslutande 

Mötet avslutades med kaffe och Ingegerds goda kaka. 

 

Vid protokollet  Justeras 

 

 

Leif Skåtar (sekreterare)  Ingegerd Eriksson 


